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Már mindenki nagyon várta a 
deszki tornacsarnok nyitását ja-
nuár elején. Ennek köszönhetően 
labdarúgó csapataink folytatták a 
munkát. A téli zord időket, mint 
minden évben, a futsal megyei 
bajnokságok küzdelmeivel vé-
szeljük át. Ebben az évben U15-
ös, U17-es, U19-es csapataink 
bajnoki rendszerben szerepelnek 
a szőregi gyerekekkel kiegészülve. 
Elmondható, hogy ez a koope-
ráció sikeresnek mondható, hi-
szen megyei viszonylatban nagy 
utánpótlás műhelyekkel, mint 
SZEOL, HFC, Makó FC vesz-
szük fel eredményesen a versenyt, 
U15-ös, illetve U19-es csapataink 
éremben is reménykedhetnek.

Felnőtt labdarúgó csapatunk 
január elején elkezdte a felké-
szülést a tavaszi mérkőzésekre. 

Sajnos a legelső, őszről elmaradt 
mérkőzés Balástya ellen nem si-
került jól, de Papp Endre „fiai” 
továbbra is vezetik a bajnokságot. 
Bátran kimondhatjuk, hogy cél 
az első hely, reméljük sikerülni is 
fog.

A kisebbek is elkezdték a moz-
gást Koczkás Zoltán vezetésével, 
illetve az ovisok is Tóth Tibor 
irányításával. Itt elsődleges fela-
dat ebben az évben a tömegesítés, 
amit ősszel a járványügyi helyzet 
eléggé áthúzott.

További fontos hír az egyesü-
let „háza tájáról”, hogy az eddigi 
elnökség mandátuma 2020. év 
végén lejárt. A járványügyi hely-
zet miatt viszont közgyűlés össze-
hívása nem lehetséges [10 főnél 
nagyobb rendezvény]. Egyeztet-
ve jogi képviselőnkkel, Dr. Pető 

Zsolt ügyvéddel, arra jutottunk, 
hogy 2021. december 31-ig az 
egyesületet egy megbízott 3 fős 
elnökség vezeti Szabó László el-
nök vezetésével. Elnökségi tagok 
Tóth Erika, illetve Tóth Tibor. Így 
biztosítva van a működés, nincs 
akadálya a pályázatok folytatá-

sának, beadásának, elszámolá-
sának. Amennyiben törvényileg 
lehetővé válik nagyobb összejö-
vetelek szervezése, a közgyűlés 
megtartásra fog kerülni.

Hajrá DSC!!! Hajrá Deszk!!
Szabó László

Új év, új lendület
Más egyesületekhez hasonló-

an, a Deszki SC kézilabda szak-
osztálya is viszontagságosan töl-
tötte az év végét. Kizárólag online 
történt a felkészülés, de az elha-
lasztott mérkőzések miatt a meg-
mérettetések 2021. évre tolódtak.

Edzőinket kérdeztük a januári 
kezdésről.

Prislinger Tibor – Deszki SC I. 
csapat edzője: „Heti 3 alkalom-
mal elkezdtük a felkészülést a 
bajnokság folytatására, illetve az 
elhalasztott mérkőzések pótlását 
is megkezdjük. A keretünk erősö-
dött, 3 meghatározó játékost sike-
rült igazolnunk. A céljaink nem 
változtak, szeretnénk megnyerni 
a bajnokságot.”

Kozserán Beáta – Serdülő csa-
pat edzője: „A decembert online 
foglalkozásokkal fejezte be csapa-

tom, de a januárt már termi edzé-
sekkel tudtuk kezdeni.

A bajnokság kezdése előtt be 
kell pótolnunk három elmaradt 
mérkőzésünket is. A találkozók 
egyeztetése megtörtént, február 
7-én Kelebiára utazunk, ahol a 
Bácsalmás csapata ellen lépünk 
majd pályára. Nem vagyunk még 
csúcsformában, és nehezítő kö-
rülményeink is vannak, de bízom 
benne, hogy a lányok szíve ezen a 
mérkőzésen is a helyén lesz.”

Grézló József – U10 csapatok 
edzője: „Január 4-én megkezdte 
újult erővel a felkészülést lány és 
fiú U10-es csapatunk a tavaszi 
idényre. Szerencsére a vírus elle-
nére az edzések látogatása ugyan-
olyan magas létszámmal folyik, 
mint ahogy az előző félévben is.”

Ágoston Liliána – U8 csapatok 
edzője: „Az évet online edzések-
kel tudtuk megkezdeni, viszont 
január második hete óta a csar-

nok rendelkezésünkre áll. A gye-
rekek szép számmal jelentek meg 
már az első edzésen. Ha minden 
jól megy, ebben a szezonban 
megrendezésre kerül az első for-
duló, amit már nagyon várunk. A 
gyerekek lelkesek, amikor szóba 
jön, hogy más csapatok ellen ké-

zilabdázhatnak. A kimaradt idő 
meglátszik mindenki mozgásán, 
viszont dolgozunk rajta, hogy 
amit felépítettünk novemberig, 
most vissza tudjuk hozni.“

Hajrá DSC!!! Hajrá Deszk!!
Szepesi Dániel

Foci hírek

Kézilabda hírek


